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Begränsad delning 

 

§ 1. Sammanträdets öppnande 
Vice ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Dagordningen fastställdes. 
Till justerare väljs Ann Backsten. 

§ 2. Föregående protokoll   
Årsmötesprotokoll och protokollet från det konstituerande mötet nr 3, läggs till 
handlingarna.   
 

§ 3. Information från Verksamhetschef  
Hästar: 
Ridskolehästarna Sune, Picky samt en häst inköpt i februari är inte längre kvar på 
ridskolan samt att ponnyn Jens är till salu. Caia är inkörd och är med på enstaka 
lektioner. Vi letar en ponny och nya storhästar, tipsa gärna! 
Personal:  
Ridlärarna har haft en dressyrkurs för Ann-Margrethe Andersson Svensk Fellow i 
samarbete med SURF och Forslunda.  
Sjunde mars var det personaldag med verksamhetsplanering - mål och strategier. Det 
framkom önskemål om att bygga fler boxar i ridskolestallet. 
Den åttonde maj arrangerar distriktet en utbildning om Hästvälfärd i Umeå, i vilken 
personalen vill deltaga. 
Anläggning: 
David Edfors har under v. 12 jämnat till underlagen i båda ridhusen. Belysningen i lilla 
ridhuset färdigställs tisdag v. 13. 
Ingen ny information har kommit angående fasadbytet.  
Medlemshästägarmöte måndag den 25 mars kl 17:30.  
Ridskolan: 
Beläggningen i våra ridskolegrupper är väldigt god.  

 

Närvarande:  
Anna Grundström (vice ordf.) 
Ingrid Liljelind (sekr) 
Ann Backsten (kassör)  
Camilla Granberg (VC) 
Per-Arne Oldenborg 
Jonas Martinsson 
Anders Brändström (suppleant)  
Erica Bengtsson (suppleant) 
Nika Chabes (URFUS ledamot)  
Linnea Hägg (URFUS-pers. suppl.) 
Maria Sandberg (TS-ledamot) (ej §6-8a) 
 

 
 

Frånvarande:  
Erik Persson(ordf.)  
Margit Håkansson 
Åsa Östman 
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Anneli har haft ridning med YH-utbildningen under vecka 10 och både hon och våra 
ridskolehästar har fått beröm.  
En incidens vid en ponnylektion hanterades enligt krisplanen, vilket fungerade väl.  
 
Utbildningsdag för styrelsen med Lotta Hillbom, SvRF, förslag v 15, Camilla återkommer 
om dag. 
 

§ 4. Rapporter  
a) Rapport från Partnergruppen. 

Fyra nya supporters, en ny partner och tre förlängningar av avtal. Förlängt 
huvudsponsoravtal med Clarion. 
 

b) Rapport från Tjäna-pengar-gruppen.  
Restaurangchansen, försäljning pågår under våren. Granö-lotteriet pågår med 
dragning 31/3. NewBody, Tvättmästaren samt Gunnarshögs olja, 
försäljningsperiod 8/4 - 5/5.  

 

§ 5. Rapporter från sektionerna  
a) Rapport från tävlingssektionen. 

Tävlingssektionen har haft årsmöte och har nu en ny styrelse. 
Tävlingssäsongen är igång och vecka 13 har vi föreningens största tävling 
med elitserien. Vi kommer att ha lag inom alla grenar då intresset för att rida 
lag är stort.  

 
b) Rapport från URFUS 

URFUS har fått en ny styrelse för 2024 efter årsmöte 11/2 2024. 
Presentationer av nya medlemmar har lags upp på sociala medier och 

planeringen inför vårens aktiviteter har påbörjats.  
 
§ 6. Ekonomirapport. 
Resultatet t o m februari var +569 tkr, vilket förklaras genom att faktureringen av 
ridabonnemang för framtida perioder gör i februari. En del av dessa intäkterna avser 
därmed kommande perioder.  
 

§ 7. Övriga ärenden. 
a) 100-års-jubileum 2025. Förslag på hur vi ska fira detta diskuterades. 

Beslutspunkt på nästa möte. 
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§ 8. Övriga beslutspunkter. 

a) Viktgräns för ridskoleelever.  
Styrelsen beslutade att införa en viktgräns på 95 kg. Information kommer att 
skickas ut omgående till ridskoleeleverna. 
 

b) Beslut och arbetsindelning i de nya grupperna i styrelsen samt ansvarig från 
styrelsen.  
Styrelsen beslutade följande arbetsgrupper: Partnergruppen (Camilla, Margit, 
Anders), Tjäna-pengar-gruppen (Ingrid), Resursanvändningsgruppen (Anna, 
Ann, Jonas, Anders), Information- och kommunikationsgrupp (Erica) samt 
Samverkansgrupp med kommunen (Camilla, Erik, Per-Arne).  
Information om arbetsgrupperna och förfrågan till medlemmarna att ingå i 
dessa grupper skickas ut och vid planerade medlemsmöten. 
 

c) Datum för medlemsmöte i vår.  
Privatuppstallade-mötet 25/3 kl.17:30.  
I samband med städkvällen slutet av maj, datum bestäms senare. 
I samband med teoriveckans clinic v.17 (mån-ons), tidpunkt bestäms senare.  

§ 9. Medlemsmöten och kommunikation. 

Se föregående punkt.  
 
§ 10. Nästa möte  
Punkter till nästa möte: 100-års-jubileum samt arbetet i arbetsgrupperna. 
 
Nästa möte 22/4 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, konferensrummet Hippologum.  
 

§ 11. Mötets avslutas  
Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet.   

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Anna Grundström 
Ordförande  

Ann Backsten 
Justerare 

 


